
Protokoll från styrelsemöte Sandhults Hembygdsförening  
 
Var:  Götseredstugan 
När: Tisdagen 2023-09-05 
 
Närvarande: Valter Teesalu, Peter Lindstedt, Jan-Erik Svensson, John-Olov Albrektsson, 
 Anna Karlsson, Christina Eliasson, Sven-Erik Sandblom, Lennart Bjufström 
 
§1 Mötet öppnades av ordförande och han hälsar alla välkomna  
 
§2 Till att justera dagens protokoll valdes Anna Karlsson 
 
§3 Dagordningen godkändes 
 
§4 Ekonomisk genomgång av Jan-Erik: Utdrag av den ekonomiska 
 Balansräkningen, föreningens tillgångar, skulder och eget kapital. Intäkter 
 för augusti. Nytt Elhandelsavtal from23-11-01. Jan-Erik hör med Sandhults 
 Elektriska. Medlemsrapport för 23-08-31, det är färre betalande 
 medlemmar, 223 medlemmar år 2021, 177 betalande 2022. 128 betalande i  
 dagsläget 2023. Behöver nytt system för att se att alla har fått någon 
 förfrågan. 
 
§5 It-material: Vi köper in ny dator och program och bildkanon för egna pengar.  

Jan-Erik kollar. 
 
§6 Kommande aktiviteter, Götsereds Marknad, se särskilt dokument.   
  
§7 För renovering av fönster i främst Gammelstugan. Vi söker bidrag av 

sparbanksstiftelsen. Valter tar hjälp av Kent Carlsson.  
 Vi har någon som kan hjälpa till med renoveringen. 
 
§8 Rapporter. Friluftsgudstjänsten hölls i Gammelstugan och sedvanliga våfflor 

bakades.  
 Bryngelsson var på besök i Gammelstugan med släktingar. 
 Svensk-amerikaner har varit på besök.  
 Vi har ärvt en tavla som hängdes upp i Kafeterian. En gammal karta kommer 

också senare. Ram köpes till den. 
 Ett par från Forsvik var på besök ang Skvaltkvarnar. 
  
§9 Övriga frågor: Arbetsmöte blev lördag den 21/10 fr. kl 10.00. Kaffe och macka 

kommer vi att bjuda på. Det läggs ut på hemsidan. 
 Funderingar på robotgräsklippare? Lennart kollar kostnaden. 
 Nästa möte tar vi upp ang Ortsrådet.  Anna och Jan-Erik går på ortsrådsmöte. 

Ska vi vara med i Ortsrådet eller Samråd Sandhult? Hur får 
  vi del av pengarna? 
 Var söker vi pengar till våra Torpskyltar? 
 



§10 Nästa möte: Torsd 5/10 kl 18.00 
 
   
 
§11 Ordförande tackade för uppmärksamheten och avslutade mötet. 
 
 
 
Valter Teesalu Ordförande  Christina Eliasson Sekreterare 
 
 
    
  Anna Karlsson Justerare 
 
 


